

## Bookmark Competition

Theme: A Scene From A Story

### Instructions

- Use the bookmark template. On the front of the bookmark, draw a scene from a story you've read in English.
- On the back of the bookmark, **write a few sentences in English describing your picture.** You may use the sentence stems below if you wish:
  - *In my picture you can see .....*
  - *My picture is about.....*
  - *My drawing is based on ...*
- Give your entry to your British Council teacher. **The entrant's information & parent consent section must be completed.**

**IMPORTANT: Entries that do not use this template will not be accepted.**

**DEADLINE: 10<sup>TH</sup> DECEMBER 2023**

### Les consignes

- Utilisez le modèle de marque-page. Sur la face avant, dessinez une scène d'une histoire que vous avez lu en anglais.
- Sur la face arrière, **écrivez quelques phrases en anglais pour décrire votre dessin.** Vous pouvez utiliser les phrases dessous si vous le souhaitez :
  - *In my picture you can see ....*
  - *My picture is about.....*
  - *My drawing is based on ...*
- Donnez votre marque page à votre professeur au British Council. **Il faut remplir les informations de l'élève et compléter le consentement parental.**

**IMPORTANT : Les marque pages qui n'utilisent pas ce modèle ne seront pas acceptés.**

**DATE LIMITE : 10 DECEMBRE 2023**

Dear British Council France,

I authorise my child's participation in the 2023 - 2024 British Council Young Learner Bookmark competition.

Their artwork may be used on the British Council France website and in other promotional materials. I understand that no fee is or will become payable to me or my child for this usage.

*Cher British Council France,*

*J'autorise mon enfant à participer au concours British Council Young Learner Bookmark Competition 2023-2024.*

*Son dessin peut être utilisé sur le site de British Council in France et pour sa publicité. J'ai compris que je ne serais pas rémunéré pour cet usage.*

Name of Child / *Nom et prénom de l'enfant* .....

Age & class / *Age et classe* (e.g. EY4 MS, BL8 CE2, P3 CM1, 4ème A2.2 etc.) .....

Student I.D. / *Numéro d'identifiant:* .....

Name & email address of Parent or Guardian / *Nom & adresse mail du parent ou du responsable légal*

.....

Signature & date by Parent or Guardian / *Signature du parent ou du responsable légal et date*

.....

